### CAREY OLSEN



## Christine Fernandez 费尔楠

Legal Manager 法律经理

D 直线 +65 6911 8318

E 电邮 christine.fernandez@careyolsen.com

Christine is a member of the litigation, insolvency and restructuring team in Singapore. She has experience in commercial litigation and insolvency involving the liquidation and winding up of offshore companies, unfair prejudice claims and derivative actions.

Christine is called to the bar of England & Wales as a barrister after having completed the Bar Professional Training Course and an LLM in Bar Practice, at the University of Law in London. During her training, she has had extensive experience in providing legal services to litigants-in-person by representing them in court and assisting them throughout their legal proceedings. She has shadowed barristers, solicitors and judges.

### Career

Prior to completing the bar and moving offshore, Christine was a legal assistant at an international law firm where she gained experience in corporate law and services. Before that, Christine was a law tutor at a private university in Singapore where she taught contract, commercial and criminal law to undergraduates.

Christine also has experience working at a Singaporean law firm assisting in a wide range of matters, including commercial and general litigation as well as probate matters.

费尔楠 (Christine Fernandez) 是新加坡诉讼、破产和重组业务团队的法律经理。她在涉 及离岸公司清盘和清算的商业诉讼和破产程序、不公平损害主张和衍生诉讼方面拥有丰 富经验。

在伦敦法律大学修完法律职业资格课程并获得律师执业法学硕士学位后,费尔楠在英格 兰及威尔士出庭律师公会取得出庭律师资格。在接受培训期间,费尔楠获得了代表诉讼 当事人出庭、为其提供法律建议并帮助他们完成诉讼程序的广泛经验。她曾陪随多名高 级律师和法官工作。

在取得律师资格并进入离岸律师事务所工作之前,费尔楠曾在一家国际律师事务所担任 法律助理,并积累了公司法和公司注册及维持服务经验。在此之前,她还曾在新加坡-家私立大学担任法律助教,教授本科合同法、商法和刑法课程。

费尔楠也曾在一家新加坡律师事务所工作,负责处理商业和一般诉讼以及遗产问题等广 泛事务。

### OFFSHORE LAW SPECIALISTS 离岸法律专业机构

### $\bigcirc$

#### LOCATION 地点

/ Singapore 新加坡

### 414

#### LAWS PRACTISED 执业法律

- / British Virgin Islands 英属维尔京群岛
- Cavman Islands 开曼群岛

# 

#### ADVISES ON 执业专长

- / Dispute Resolution and Litigation 争议解决与诉讼
- Restructuring and Insolvency 重组与破产



### CONNECT 连接